



تعميم رقم (14) لسنة 2023 بشأن:  
ربط نظام تصريح مع نظام الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب - دبي

Circular No. (14) of Year 2023 Regarding:  
Tasreeh System Linked with (GDRFAD) System

Reference No: PCFC-SD-23/05/003

Issue Date: 09/05/2023

To: All Customers/Clients/Stakeholders

From: Ports, Customs and Free Zone Corporation Security Dept

الرقم المرجعي: PCFC-SD-23/05/003

تاريخ الإصدار: 2023/05/09

إلى: جميع المتعاملين/أصحاب المصلحة

من: إدارة أمن مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة

Dear Customers,

متعاملينا الأعزاء،

We would like to draw your attention that the Tasreeh system has been linked with the General Directorate of Residency And foreigners Affairs - Dubai (GDRFAD) system, the validity of the Emirates ID will be verified along with the passport number and date of birth, according to the system.

لنفت عنايةتكم، إلى أنه قد تم ربط نظام تصريح مع نظام الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب - دبي، وسيتم التحقق من صلاحية الهوية الإماراتية ورقم جواز السفر وتاريخ الميلاد وفقاً لما هو وارد في النظام.

Therefore, we kindly request you to ensure that you enter the correct data in the fields required to comply with the (GDRFAD) system to avoid any delay in the Gate Pass issuance process.

لذا نرجو منكم التأكد من إدخال البيانات الصحيحة في الخانات المطلوبة بما يتوافق مع نظام الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب - دبي، وذلك لتجنب أي تأخير في عملية إصدار التصاريح.

Accordingly, this procedure will be implemented starting from 11 May 2023.

وعليه، سيتم تطبيق هذا الإجراء ابتداءً من 11 مايو 2023.

We appreciate your constant cooperation with us and your efforts to serve the public interest and optimize the use of resources and infrastructure in the Dubai Emirate.

نقدر تعاونكم الدائم معنا ونثمن جهودكم لخدمة المصلحة العامة والاستغلال الأمثل للموارد والبنية التحتية بإمارة دبي.

For any related queries and support, you may contact:

Email: [info@pcfc.ae](mailto:info@pcfc.ae)

Contact Centre: 800990.

للدعم والاستفسارات عن الأمر، يمكنكم التواصل:

البريد الإلكتروني: [info@pcfc.ae](mailto:info@pcfc.ae)

مركز الاتصال: 800990

Security Department

Ports, Customs and Free Zone Corporation



إدارة الأمن

مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة